
	
Sri	Lankan	Lions-ystävät	

	
Työryhmän	kokous	
	
Torstaina	27.11.2017	klo	17.00	–>	Helsingin	yliopiston	tietotekniikkakeskus	Viikin	kampus,	Koetilantie	3,	
Yliopiston	eläinsairaalan	takana.		
	
PÖYTÄKIRJA	
	
1§	 Kokouksen	avaus	
	 Puheenjohtaja	Ilkka	Siissalo	avasi	kokouksen	klo	17.15.	
	
2§	 Osanottajien	toteaminen	

PDG	Ilkka	Siissalo,	PID	Erkki	Laine,	PDG	Otfried	Blümchen,	PDG	Matti	Paavola,	ID	Markus	Flaaming,	
etänä	IPCC	Heikki	Hemmilä	

	
3§	 Edellisen	pöytäkirjan	tarkistaminen	(26.10.2017)	
	 Hyväksyttiin	
	
4§	 Tilannekatsaus,	Nethseta-sairaala		

- Sairaalan	valmistuminen	
- 5.11.2017	oli	Sri	Lankassa	laajennusosan	vihkiäiset.	Paikalla	olivat	suurlähettiläs	Rauli	Suikkanen,	

PID	Erkki	Laine,	lion	Kaarina	Laine,	IPCC	Heikki	Hemmilä,	PG	Otfried	Blümchen	
- Sairaalan	rakentajille	varataan	10	%	maksuista.	Tullutta	laskua	hissifirmasta	ei	makseta	vielä,	

odotetaan	vielä,	että	saadaan	tieto	VAT:sta.	
- Arkkitehti	hyväksyy	laskut,	vajaa	1	milj	rs	on	maksettavaa.	
- Heikki	vei	sairaalaan	silmänpainemittarin	ja	jätti	sen	sinne.	Sairaala	sai	sen	lahjoituksena	ja	

toimittaa	tilastot	meille.	
- Keskusteltava	meidän	logosta	ja	sen	korjaamisesta.	Hississä	tulee	olla	ARSin	merkki	ja	Immun	nimi.	
- Matti	ja	Ulla	menevät	Sri	Lankaan	5.1.2018	ja	tulevat	takaisin	18.2.2018.	He	tulevat	sairaalaan,	jos	

saavat	tiedon	sairaalan	valmistumisesta.	
- Olemme	sairaalasta	ylpeitä	ja	siksi	sinne	on	kutsuttava	terveysministeri	käymään.	
- Ilkka	lisäsi	tekstiä	ja	kuvia	blogipalstalle.	
- Leikkauksia	on	tehty	jo	yli	10	000	kpl	ja	sairaalalla	on	yli	100	000	potilaskontaktia.	
- Erkki	ja	Heikki	kirjoittavat	lisää	tekstiä	liitettäväksi	blogipalstalle.	

	
5§	 Silmälasien	puhdistaminen	ja	lähettäminen	Sri	Lankaan	

- Lähetys	lokakuussa	onnistui	hyvin.	Lähetetään	vielä	Ulvilan	lähetys	ja	sitten	päätetään,	miten	lasien	
kanssa	toimitaan.	Terveysministerille	on	selostettu,	että	lasit	ovat	lahja	köyhille.	

- Selvitetään,	voidaanko	Ulvilassa	järjestää	lasien	puhdistus,	jotta	Sri	Lankaan	lähtisi	vai	puhdistettuja	
ja	mitattuja	laseja.	

	 		
6§	 Jäsentilanne	11/2017,	jäsenasiat	
	 1	uusi	jäsen	on	saatu	mukaan	ja	1	on	eronnut.	70	%	on	maksanut	tukimaksun.	



	
7§	 Muut	asiat	

- Sri	Lankan	kouluhanke	
- Heikki	on	kertonut	hallitukselle	kouluhankkeesta.	Koulun	säätiön	puheenjohtaja	vastaa	koulun	

rakentamisesta.	Voitaisiin	lähettää	klubeille,	jotta	halukkaat	voivat	tukea	koulun	rakentamista.	
Tarve	on	saada	40	000	€	kerätyksi.	Aurinkopaneelit	tulevat	katolle.	Arkkitehti	tekee	suunnitelmat	
ilmaiseksi.	Tarkoituksena	koululla	on	se,	että	suomalaiset	auttavat	nuoria	pääsemään	ammattiin.	

- Ystävät	hyväksyvät	projektin	ja	ehdottavat	sen	hyväksymistä	hallitukselle.	
- Lions	Quest	voitaisiin	viedä	tamilialueelle.	
- SLY:n	logo	ja	viiri	otettiin	hyvin	vastaan.	Tilataan	100	kpl	viirejä	lisää.	Otfried	pyytää	tarjouksen	

Pentikiltä	lautasten	osalta.	
	

8§	 Seuraava	kokous	
22.1.2018	klo	17.00	Viikissä.	

	
9§	 Kokouksen	päättäminen	
	 Puheenjohtaja	Ilkka	päätti	kokouksen	klo	19.00.	
	
	

Vakuudeksi	
	
	
Ilkka	Siissalo	 	 	 	 	 Markus	Flaaming	
Puheenjohtaja		 	 	 	 Sihteeri	


